
Z Á P I S N I C A 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Prievaly konaného  15.10. 2008 

Prítomní poslanci: Antónia Holičová, Pavol Holič, Ing. Peter Holič, Silvester Oravec, Jozef 

Holič 

Program: 

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Správa o finančnej situácii 

3. Správa o zabezpečovaní úloh 

4. Priebeţná kontrola na úseku poţiarnej ochrany pred vykurovacím obdobím 

5. Predbeţné návrhy k tvorbe rozpočtu obce na roky 2009-2011 

6. Ţiadosti, aktuálne problémy, rôzne, diskusia: 

- zrušenie výkonu pozastaveného  uznesenia  starostkou obce zo dňa 25.8.2008 

- odročená ţiadosť Evy Kalenskej, Prievaly 59 o odkúpenie časti obecnej parcely 

č.1515/1 

- odročená ţiadosť Michala Pavlíka a manţelky Daniely, bytom Smolenice 

o odkúpenie časti obecnej parcely 1515/1 

- prejednanie moţného predaja obecného lesného pozemku p.č.2496 o výmere  

21ha 2605m
2
 

7. Uznesenie 

8. Záver 

Zasadanie OZ  zahájila a viedla starostka obce. Skonštatovala, ţe je prítomných 5  

     poslancov, zasadanie OZ je uznášania schopné. Poslankyňa Bc.Pavlíková sa ospravedlnila  

     a poslanec Milan Bílik príde na zasadanie  OZ neskoršie.                                                                                     
           Zasadanie OZ sa bude riadiť podľa pozvánky doplnené o ďalšie dve ţiadosti, a to: 

- ţiadosť Lenky Letošovej a Rudolfa Marka, Prievaly 293 o finančnú výpomoc 

- ţiadosť Jána Holiča, Prievaly 125 o zámenu časti pozemku p.č.1660/2 za obecné 

p.č.559 a 560 

     Hlasovanie za program zasadania OZ -   hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0,  schválené. 

           Do návrhovej komisie starostka navrhla: Antóniu Holičovú, Ing.Petra Holiča a Silvestra  

     Oravca. 

     Hlasovanie za návrhovú komisiu – hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0, schválené. 

           Za overovateľov zápisnice a uznesení starostka navrhla: Jozefa Holiča a Pavla Holiča. 

     Hlasovanie za overovateľov – hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0, schválené. 

      Za zapisovateľku bola  určená:   Dana Hološková.  

1. Kontrola plnenia uznesení 

 - uznesenie č.5/2006 C1 – jednať s Ing. Bezákom a Štátnymi lesmi Smolenice o prenájme  

   obecných lesov v lokalite Húšť   -  bolo rokované, uznesenie bolo splnené. 

 - uznesenie č. 6/2008 B12 – zverejnenie moţného odpredaja obecných lesov v k.ú.  

   Prievaly p.č.2493,2494 a 2496.  Starostka informovala, ţe tento bod sa opakuje v pozvánke aj  

   v rôznom. Z tohto dôvodu budú podané informácie spolu. .Na webovej stránke obce bola  

   zverejnená ponuka obce k  predaju  lesných pozemkov  o výmere spolu 23 ha 2628m
2
. Spolu  

   sa jedná o tri parcely. Zatiaľ prišla jedna ponuka na  kúpu, ale s nízkou cenou, a to 5,-Skza     

   1m
2
. Uznesenie trvá.  

--uznesenie č.5/2007 C1 –  ukladá jednať s BÚ o prenájme alebo kúpe bývalej ZŠ za  

   účelom zriadenia Domu opatrovateľskej sluţby.  Uznesenie bolo  splnené.  V januári  t.r.  

   bolo osobne rokované na  Biskupskom úrade v Trnave, nakoľko sa menili diecézy  

   ţiadosť bola v júni t.r. obci vrátená späť.   Uznesenie bolo splnené. 

 - uznesenie č.5/2008 D2 – dohodnúť stretnutie na BÚ v BA ohľadom prenájmu alebo kúpi 

   areálu bývalej ZŠ. 

        Dňa 21.8. sa starostka  s poslancom Ing.Holičom stretli s Mons.Formánkom – generálnym    

        vikárom  na  Arcibiskupskom úrade v BA. Osobne  odovzdali ţiadosť  o kúpu   budov  
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        bývalej školy, a predstavili    zámer obce,  čo s nevyuţívaným  a chátrajúcim areálom.  

        Bolo   prisľúbené, ţe do dvoch týţdňov rozhodnú  a budú obec informovať. Zatiaľ  

        písomná odpoveď neprišla, ale starostka  z telefonického rozhovoru sa dozvedela, ţe                                                                                                  
        je schválený  dlhodobý prenájom.   Starostka  podotkla, ţe ak by obec chcela v budúcnosti  

        nevyuţívané priestory zhodnotiť na  vysnívaný  Dom opatrovateľskej sluţby, mala by  

        obec počítať s kapacitou min. 50 dôchodcov, aby bola rentabilnosť tohto zariadenia. 

        Predpokladané investície cca 80 mil.Sk. Keďţe naša obec nie je v póle rastu, obec  má  

        obmedzené moţnosti získania  financií z Eurofondov . Ďalším mínusovým bodom je  

        dlhodobý prenájom..  Zatiaľ za daných podmienok môţe obec iba čakať.  

     -  uznesenie č.2/2008 A2 – Schválený  predaj  pozemku par.č.133/1 pod stavbu bytoviek .        

    Ing.Bóor sa   neozýva. Je  návrh vystavať na tomto pozemku nájomné domy   

    v spolupráci ŠFRB a občanov. Na spomínanej parcele by vyšli asi 4 nájomné domy  

    o podlahovej ploche 80m
2
 . ŠFRB by poskytol obci úver cca 1mil.300tis.Sk na dobu  

    tridsať rokov, zvyšnú časť by si záujemci-budúci nájomníci vyfinancovali sami 

    s tým , ţe bude mať predkúpne právo na odkúpenie tejto stavby a nimi poskytnutý  

    fin.príspevok by sa nájomníkom pri odpredaji odpočítal z ceny nehnuteľnosti. Na trnavsku  

    tento spôsob výstavby funguje. Treba zistiť,  či by bolo o takéto  nájomné domy záujem.  

    Poslancami bolo doporučené, vyzvať Ing.Bóor, aby do konca t.r. informoval obec  

    s konkrétnym návrhom vyuţitia schváleného pozemku, inak schválené  uznesenie zrušiť. 

Na zasadanie OZ sa dostavil poslanec Milan Bílik, počet prítomných poslancov sa zvýšil na 6. 

-   uznesenie č.6/2008 D1 so začatím prípravných  techn. prác  na výstavbu RD v lokalite 

Ambrúvka a pripraviť do ďalšieho zasadania OZ predaj  obecných pozemkov ţiadateľom 

o  stav. pozemky,  s podmienkou výstavby RD v radovej zástavbe. Bol zaslaný list na 

Pozemkový úrad v Senici, aby bola časť obecnej  parcely 1507 (podľa štúdie Ing.Šagáta 

a spracovateľom pozemkových úprav v dĺţke 47 m od cesty) vrátená obci.  Nakoľko v tejto 

časti sú náhradné pozemky, ktoré obhospodarujú občania je samotná realizácia predaja 

stavebných pozemkov toho času komplikovanejšia. Taktieţ bolo rokované s Ing. 

Jablonickým z Agropartneru, či by bolo moţné  za tieto nám vrátené pozemky dať 

uţívateľom iné pozemky na obhospodarovanie. Niektorí uţívatelia (sú piati) tohto 

dotknutého pozemku chcú  podľa zmluvy ročnú výpovednú lehotu, nakoľko do pozemku 

investovali v podobe nahnojenia. Na druhej strane, nebolo presne rozhodnuté aké domy 

v radovej zástavbe, a podľa čoho dať vypracovať GP. Na zasadanie OZ boli starostkou 

predloţené projekty „Rodinný dvojdom“ od Ing.Krajňáka. Podľa tohto projektu, by na danej 

obecnej parcele vyšli 3 dvojdomy aj s príslušnými vjazdom do dvorov a podľa tohto 

projektu zabezpečiť rozdelenie parcely GP, situácie RD zamerať, a pokúsiť sa ešte tohto 

roku vyňať  stavebné pozemky pod stavby z pôdneho fondu. Terajší uţívatelia náhradných 

pozemkov môţu do augusta budúceho roku pozemky uţívať ako ornú pôdu. Obec by zatiaľ 

vybavila stavebné povolenia pre 3 dvojdomy, a záujemcom o stavebné pozemky ponúknuť 

na budúci rok po ţatve stavebné pozemky  s projektom a stavebným povolením k odpredaju. 

     -   uznesenie č.6/2008 B5 – predaj časti obecného pozemku p.č.617 ţiadateľke Jozefíne     

   Hlavatej, Prievaly 337.  Pani Hlavatá potvrdila, ţe nemá záujem o takto schválenú   kúpu.  

   Hlasovanie za zrušenie tohto uznesenia:  6 za,  0 proti, 0 zdrţal sa. Uznesenie zrušené. 

2. Správa o finančnej situácii – stav účtov k 15.10.2008: 

    Dexia banka : účet obce –  122.272,- Sk 

                            škol.účet -    219.836,- 

                            potrv.účet-     97.373,- 

    VÚB banka:                     -    36.879,- 

     pokladňa:                          -      8.176,- 

          spolu:                              -    484.538,-Sk 

         Doteraz nie je zaplatená daň za JZ. Rada ZMO  regiónu JB stále rokuje v mene obcí , či to                

         uţ s MF, predsedom vlády , s úradom jadr. dozoru za obce. Zatiaľ s negatívnym  

         výsledkom, nakoľko legislatívny postup pri odvolaní je veľmi zdĺhavý.           
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3. Správa o zabezpečovaní úloh:       

a. Rekonštrukcia a modernizácia obecných stavieb – starostka  informovala, ţe podľa 

najnovšej informácie  od Fi Premier Consulting, čo zabezpečuje obci vypracovanie  projektu – 

opatrenie „ Obnova a rozvoj obcí“ definované v rámci Programu rozvoja vidieka SR 2007-

2013.  Výzva bude zverejnená pravdepodobne v decembri. Zatiaľ je iba pracovná verzia. Čaká 

sa na schválenie štátneho rozpočtu, lebo DPH nie je zaradená do oprávnených  výdavkov .  

Z tohto dôvodu výzvy z Min. pôdohospodárstva stále meškajú. Ďalej bol  Ing.Krajňákom  

naprojektovaná rekonštrukciu budovy OcÚ a KD. Keď bola v júli  objednaná projekcia, tak sa 

podľa vtedy známych informácií počítalo pre obce od 501 do 1000 obyvateľov  na 1 obyvateľa 

so sumou 400 Euro. Podľa toho bola aj poţiadavka na projekciu prác a bolo počítané zhruba 

s 11 mil.Sk. Podľa  informácie  z 9.októbra  max.výška  podpory na 1 obyv. z verejných zdrojov 

by malo byť 300 Euro, čo by bolo cca 8mil.314 tis.Sk.    

b. Rekonštrukcia MK a námestia obce – Ing. Pagerka vypracuváva zadaný projekt,  

    najnovšie zapracovával do tohto náš projekt rekonštrukcie námestia.  

c. Dostavba  kanalizácie –  1.októbra sa starostka  s poslancom M. Bílikom zúčastnili  

stretnutia na BVS ohľadom ţiadosti  o dobudovanie zvyšnej časti kanalizácie. Našu ţiadosť 

zaradia do svojho rozpočtu pre budúci rok. Nakoľko nedostatok  financií  je aj v BVS , obec 

bola vyzvaná určiť  prioritu   časti dobudovania kanalizácie . Bola  určená časť obce za 

kostolom a dobudovať kanalizáciu (dve šachty) k novostavbám  u Škrabákov. 

    d .  Slovak LINES a.s. – uţ dlhšie obec korešponduje so súkromnou dopravnou spoločnosťou, 

    ktorá zabezpečuje dopravu z Malaciek do Pl. Petra, kde majú aj nocľahárne pre šoférov  

    autobusov , kde im bude končiť nájomná zmluva . Keďţe ich naša obec vyzvala a ponúkla im   

    ubytovacie priestory s tým, ţe konečná týchto spojov bolo v Prievaloch. Dňa  22.10.  

    zástupcovia firmy navštívia   našu  obec aby si  pozreli  priestory  vhodné na ubytovňu.  Firme  

    bolo  ponúknuté ubytovanie v suteréne  budovy obecného úradu -  v terajšej kotolni (po  

    prerobení), alebo  súkromne vo vlastníctve rod. Vaňkovej  - podkrovie  predajne. Ak by bolo  

    aktuálne ubytovanie, následne k 15.12. by  upravili aj niektoré autobusové spoje a  cestovné  

    poriadky smerom na Malacky a späť. 

   4.  Priebeţná kontrola na úseku poţiarnej ochrany pred vykurovacím období správu podal  

Ing.Tibor Petráš – veliteľ DHZ v Prievaloch. Informoval, ţe poţiarna technika je boja schopná. 

Hasičské auto – cisterna je po technickej prehliadke. Z ich strany nebolo zabezpečené školenie 

preventivára. Toho roku sa miestnemu  hasičskému zboru darilo aj na súťaţiach, kde obsadili 

1x prvé miesto, 1x tretie miesto. Zúčastnili sa súťaţí aj mimo okresu. Zo strany DHZ je 

poţiadavka  počítať do rozpočtu pre budúci rok s príspevkom cca 50 tis.Sk, nakoľko účasť na 

súťaţiach je finančne náročná.   

    Starostka poďakovala DHZ za vzornú reprezentáciu obce. 

   5.  Predbeţné návrhy k rozpočtom na roky 2009-2011 

   Starostka poslancov informovala, ţe keď sa napočítajú  predbeţné príjmy pre budúci rok,  

   a odčítajú sa výdavky na beţnú prevádzku  obce a obecných zariadení, ďalej treba  

   rezervovať 1 mil. Sk obcou prisľúbený podiel BVS  na dobudovanie kanalizácie, cca 500 tis. Sk  

   podiel  obce  5%  spolufinancovania pri úspešnosti projektu na prestavbu OcÚ a DK. Starostka  

   poslancov vyzvala , aby navrhli,  čo by sa malo v obci budúci rok zabezpečiť. Do konca roku  

   2008 a splatí  úver  na rekonštrukciu budovy ZŠ a MŠ. Na tejto budove ešte ostáva zabezpečiť   

   zvyšnú výmenu okien na prízemí, zateplenie a fasádu, kompletnú rekonštrukciu kúrenia a podľa  

   poţiadavky riaditeľky ZŠ, z priestorov terajšej kotolne vybudovať učebňu. Či na túto prestavbu   

   poţiadať o FP formou úveru so splácaním zase buď na dva roky alebo tri. Podľa zváţenia. 

- poslanec Jozef Holič- určite by sa mala rekonštrukcia celej  budovy  dorobiť 

- poslanec M.Bílik  - dorobením rekonštrukcie budovy,  by sa v budúcnosti ušetrilo na 

energiách  

   Poslanci navrhli, aby sa dal vypracovať rozpočet daných prác a na ďalšom zasadaní OZ sa                                                                                                   
   rozhodne ako ďalej. 
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 6.  Ţiadosti, aktuálne problémy, rôzne, diskusia: 

     a./ žiadosť Petra Kubiša – Fišo Agency, Pečnianska 9, BA o odkúpenie obecných parciel 

          č.2708,2710,2711, 2731  a 2730.  

     Po zasadnutí OZ 25.8.2008 starostka pozastavila  výkon uznesenia, kde bol schválený 

      predaj obecných parciel za cenu 10,-Sk/1m
2
. Následne dňa 6.9.2008 bolo  zvolané     

      mimoriadne zasadnutie OZ, kde sa znovu prerokovávala spomínaná ţiadosť. Tu  bolo  

     OZ  dohodnuté, aby sa zvolalo ohľadom tohto predaja verejné zhromaţdenie občanov na  

     dňa  27.9.2008. Následne do kaţdej domácnosti bol doručení oznam o konaní sa Verejného  

zhromaţdenia. Tohto verejného zhromaţdenia sa zúčastnilo 58 občanov, 4 poslanci a    

     starostka.  Dňa 27.9.2008  bola starostke  doručená petícia obyvateľov proti umiestneniu  

     investičného zámeru “Golf a relax v k.ú. Prievaly“. Túto petíciu podpísalo 258 občanov.  

     Na verejnom zhromaţdení sa  prítomní občania  vo väčšej miere vyjadrovali proti realizácii  

     spomínaného zámeru.  Taktieţ starostka informovala, ţe pri stretnutiach s občanmi, je veľa  

     názorov od občanov, ţe sú za zrealizovanie tohto zámeru a vidia v tom do budúcnosti prínos  

     pre obec, ale za adekvátnu cenu pri odpredaji.  Starostka poslancom navrhla, keďţe sú   

     k predaju a samotnej realizáciu investičného zámeru rôzne názory, aby sa uskutočnilo  

     k danej problematike  miestne referendum,  a následne poslanci rozhodli. V zmysle zákona  

     o obecnom zriadení môţe OZ vyhlásiť miestne referendum o dôleţitých veciach samosprávy.  

     Starostka poţiadala o vyjadrenie  p.Kubiša, či by  akceptovali  pri moţnom predaji aj vyššiu  

     cenu za predávaný pozemok a, ak sa schváli predaj a cena, tak zmluvou o budúcej zmluve  

     predaj zrealizovať aţ pri kolaudácii vybudovaného zámeru.  Stavebné povolenie sa dá aj pri  

     dlhodobom prenájme pozemku.  

- p.Kubiš – vyššiu cenu (cca 50Sk/1m
2
 )  by akceptovali, obec by si miestnu komunikáciu  

     zrekonštruovala sama,  podmienku obce predaja pozemkov aţ pri kolaudácii stavby  nevie,  

      lebo sa s týmto spôsobom výstavby ešte nestreto, ale ak sa to dá, nevidí v tom problém 

- poslanec Jozef Holič – je za referendum, rozhodnutie bude transparentné  a budú  

o rozhodovaní zaineresovaní  všetci občania 

- poslanec Pavol Holič, čo ak bude rovnaký počet hlasov 

- poslanec Ing. Peter Holič- ak bude málo voličov, tak sa rozhodne podľa viacej hlasov 

- Ján Uhrínek – 10Sk/1m
2
 je malá cena, ak chce  obec predávať  tak za cenu, aby z toho 

niečo mala, ďalej  obec by nemala predávať pozemky cudzím a prečo sa predáva tento 

pozemok aţ teraz, keď beţia pozemkové úpravy. Podľa jeho názoru je to z vedenia obce 

zámerne.   

- poslanec Bílik  - pozemky sa môţu ponúkať na  predaj aj za vyššiu cenu, ale či je ochotný     

      ich niekto kúpiť 

- Ľudmila Mihálová – obec nemá peniaze a 10 Sk/1m
2
 je ozaj malá cena 

- p.Králiková – otázka na p.Kubiša, či bude konečný investor, lebo podľa jej zistenia 

v obchodnom registri daná firma sa zaoberá rôznymi inými sluţbami (kúpa a predaj) 

- p.Kubiš -  odpovedal na otázku, po zrealizovaní investičného  zámeru bude podielový 

akcionár   

- Ing.Tibor Petráš –  doporučoval by, aby   pri predaji obecných parciel bola zverejnená na 

úradnej tabuli aj mapka, kde sa konkrétny pozemok nachádza 

- Rudolf Holič – v danej lokalite skupujú  pozemky určití ľudia po 100Sk/m
2 
aby ich potom 

draho predali 

- Jozef Vanek – či by sa nedalo v referende rozhodnúť aj o cene, napr. z troch návrhov 

Vyhlásenie miestneho  referenda o investičnom zámere  vybudovania golfového ihriska 

a relax centra v k.ú. Prievaly  dňa 15.11.2008, v čase od 07,00 hod. do 22,00 hod. s otázkou 

na hlasovacom lístku:  Ste za vybudovanie golfového ihriska a relaxačného centra v k.ú. 

Prievaly s odpredajom obecných pozemkov p.č. 2708, 2710, 2711, 2730 a 2731 spolu vo 

výmere 19 ha 8203m2 za cenu 50Sk/1m2.  

Hlasovanie : 6 za, 0 proti, zdržal sa 0. Schválené. 

 



 
                                                               -5-     

     b/  Odročená žiadosť p.Evy Kalenskej, Prievaly č.59 o odkúpenie časti obecnej parcely 

č.1516/1 -  p.Kalenská si dala vytýčiť svoj pozemok, a zistila, ţe nemá všetok jej pozemok  

     oplotený  a časť pozemku pred plotom na VP je ešte v jej vlastníctve. Potvrdilo sa, čo 

Ing.Holič povedal pri prerokovávaní jej ţiadosti.   

     Na zasadaní bola ţiadateľka prítomná a starostka ju vyzvala, aby sa vyjadrila, či trvá aj 

naďalej na svojej  ţiadosti po zistení týchto  informácií. 

    Pani Kalenská potvrdila,  ţe uţ  nemá záujem  o kúpu časti obecnej parcely č.1516/1í.     

     c./ odročená žiadosť Michala Pavlíka a manželky Daniely, bytom Smolenice 585/14 

o odkúpenie časti obecného pozemku p.č.1515/1 susediaceho  s ich pozemkom. 

S predsedom stav. komisie a ţiadateľmi  sme boli na tvare miesta. V zelenom páse  a časť za 

ich plotom by sa mohlo odpredať, výmeru by určil GP. Časť cesty je posunutá v súkromnej 

parcele. 

     Hlasovanie za predaj:  6 za, 0 proti, 0 zdržal sa. Schválené. 

     Hlasovanie za navrhnutú cenu predaja 70Sk/1m2: 6 za, 0 proti, 0 zdržal sa. Schválené. 

         c ./ žiadosť Lenky Letašovej a Rudolfa Marka, Prievaly 293 o finančný príspevok 

    Ţiadatelia doloţili príjmy, majú štyri maloleté deti. Do ţivotného minima ich chýba 1.968,-

Sk.  Od minulého roka je pani s deťmi v obci na trvalý pobyt, dovtedy boli  na TP v Senici, 

kde  na ţiadosť im bola poskytovaná jednorázová  fin .výpomoc.  

   - poslanec Pavol Holič – príspevok inou formou nie peniaze 

   Dcéra Lenka navštevuje 1.triedu ZŠ a keďţe je rodina v hmotnej núdzi má nárok na dotáciu 

   od štátu na obed v sume 26,-Sk/1 obed a 3,-Sk dopláca rodina. Dieťa má záujem odoberať  

   aj desiatu zo ŠJ v cene 11 Sk/1 desiata. 

   Návrh pre dcéru Lenku finančný príspevok na stravu, a to 3,-Sk na odobratý obed a 11,-Sk  

   na desiatu  od  novembra t.r.  do konca školského roka 2008/2009.     

     Hlasovanie za návrh:  6 za, 0  proti,  0  zdržal sa. Schválené.   

     d./ žiadosť Jána Holiča, Prievaly 125 o výmenu pozemku časti p.č.1660/2 v lokalite 

Stupky za časť parciel  č.559 a 560 . Prípadný rozdiel doplatenie Jedná sa o pozemok 

povyše D.Pavlíkovej, konča humna Janáčkových. 

     - poslanec Jozef Holič – ak by sa tento pozemok teraz vymenil alebo predal, terajším 

vlastníkom následného pozemku Janáčkovým by sa zablokoval. Daný pozemok je pomerne 

široký, a v budúcnosti by tam mohli byť aj dva RD 

     Hlasovanie o výmene pozemku:  0 za,  3 proti, 3 zdržal sa. Neschválené.      

     e ./ rôzne informácie – starostka prítomných  informovala: 

          -  na hodovú sobotu sa uskutočnila hodová zábava s bohatou tombolou, vďaka  štedrým                                                                                                  
         sponzorom. Účasť bola dobrá, zábava podľa počutia  tieţ. Touto cestou chcela poďakovať  

          všetkým,   čo sa akýmkoľvek spôsobom pričinili  o dobrý priebeh tejto akcie. 
   - Dňa 19.októbra, t.j. v nedeľu o 14,00 hod. sa uskutoční posedenie Dôchodcov obce  

    pri    príleţitosti Mesiaca úcty k starším. 75., 80., 85.  a 95. ročným jubilantom sa odovzdá  

fin. príspevok v sume 500 Sk ( jubilantov je 12).  S kultúrnym  programom sa predstavia   

     senickí heligonkári, občerstvenie je zabezpečené  formou malého pohostenia.  Na túto akciu 

obci sponzorsky  prispel Agropartner s.r.o. Plav.Podhradie sumou 3.000,-Sk. Zároveň pani 

starostka pozvala poslancov a poslankyne  na toto stretnutie s občanmi. 

     Ďalej informovala, ţe v obci sú tri občianky nad 90 rokov, z toho p.Valéria Komárková 

bude mať 21.10.  98 rokov.   

          f./  Diskusia –  

          - p.Ľudmila Mihálová – poţiadala, aby sa  v rozpočte pre budúci rok počítalo s príspevkom     

          pre    Jednotu  dôchodcov v obci  
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 7. Uznesenie –  návrh uznesenia prečítal Ing.Holič 

 Hlasovanie: 6 za, 0 proti, 0 zdržal sa. Schválené.  Uznesenie je súčasťou tejto zápisnice. 

      8. Záver –   starostka poďakovala všetkým zúčastnením poslancom a občanom za účasť na  

      tomto zasadnutí.  Zároveň oznámila, ţe ďalšie zasadnutie OZ by malo byť 12.decembra.     

 

 

 Zapísala: Dana Hološková 

 

 

 

Overovatelia:   Jozef Holič 

                         Pavol Holič 

 

 

 

                                                                                                     Tatiana Beňáková 

                                                                                                            starostka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 8/2008 

zo zasadania   OZ  v Prievaloch,   konaného dňa 15.10.2008 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A. BERIE NA VEDOMIE 

1. Správu o finančnej situácii. 

2. Správu o zabezpečovaní úloh v obci za obdobie od posledného zasadania OZ. 

3. Správu o kontrole na úseku poţiarnej ochrany pred vykurovacím obdobím. 

 B. SCHVAĽUJE 

1. Vyhlásenie miestneho referenda   o investičnom zámere vybudovania golfového ihriska  

    a relax centra v k.ú. Prievaly dňa 15.11.2008, v čase od 7,00 do 22,00 hod. s otázkou na  

    hlasovacom lístku: Ste za vybudovanie golfového ihriska a relaxačného centra  v k.ú.   

    Prievaly s odpredajom obecných pozemkov p.č.2708, 2710,2711,2730 a 2731 vo výmere  

    19 ha 8203 m
2
 za cenu 50 Sk/1m

2
. 

2. Komisiu pre miestne  referendum v zloţení: Ing. Tomáš Olšovský, Ing.Alena Tarkošová  

    (zároveň zapisovateľka), Margita Petrášová, Bc.Daniela Pavlíková, Antónia Holičová 

    ( za poslancov  ako náhradník Ing.Peter Holič).  

3. Predaj obecného pozemku časti parcely č.1515/1  ţiadateľom Michalovi Pavlíkovi  

    a manţelke Daniele,  bytom Prievaly   378 za cenu 70 Sk/1m2. Výmeru určí GP, ktorý si  

    dajú ţiadatelia vypracovať na vlastné náklady.  

4. Finančný príspevok ţiadateľom Lenke Letošovej a Rudolfovi Marekovi, Prievaly č.293 

    formou príspevku na stravu, a to 3 Sk na 1 odobratý obed a 11 Sk za desiatu   v školskej  

    jedálni pre dcéru Lenku Markovú, počas školského  roku 2008/2009, od mesiaca november  

    2008 . 

C. DOPORUČUJE 

1. Podať návrhy k rozpočtu na rok 2009 do budúceho zasadania OZ. 

2. Dať vypracovať rozpočet nákladov na dokončenie rekonštrukcie budovy ZŠ a MŠ 

   ( kúrenie, výmena okien na prízemí, uteplenie, fasáda a zriadenie novej učebne z terajšej  

    kotolne).  

D. RUŠÍ 

1. Výkon pozastaveného uznesenia starostkou obce  zo dňa 25.8.2008 v nasledovnom  

     znení: Predaj  obecných pozemkov p.č. 2708, 2710,2711 a 2731 ţiadateľovi Petrovi   

     Kubišovi-Fišo agency, Pečnianska 9, 851 01 Bratislava spolu vo výmere 19 ha  

     1344m2 za schválenú cenu 10,-Sk/1m2, s podmienkou vyfinancovania rekonštrukcie               

     miestnej komunikácie od št.cesty p.č. 2393/1 (pri PZ) aţ po areál investičného  

     zámeru a spísania zmluvy o vrátení predávaných obecných pozemkov, pokiaľ sa  

     prezentovaný investičný zámer nezrealizuje do dvoch rokov od podpísania zmluvy  

     o predaji.  

2.  Uznesenie č. 6/2008 B5.   

E. ZAMIETA 

1.  Ţiadosť p.Evy Kalenskej, Prievaly č.59 o odkúpenie časti obecnej parcely č.1516/1. 

2.  Ţiadosť Jána Holiča, Prievaly 125 o výmenu časti pozemku p.č.1660/2 vo výmere 

     411 m2 za obecné parcely č.559 a 560.  

 

V  Prievaloch,  15.10.2008 zapisovateľka: Dana Hološková  

 

Overovatelia:   Jozef Holič 

                        Pavol Holič                                                                             Tatiana Beňáková 

                                                                                                                                starostka 

 

Vyvesené:   

Zvesené:      

 


